



Hong Kong Recreation Management Association

香 港 康 樂 管 理 協 會

Website : <http://www.hkrma.com.hk>

Reschedule of Events

In view of the pandemic, the events of Hong Kong Recreation Management Association as follows have been rescheduled:

- 1) Presentation ceremony of 2019 Residential Clubhouse Management Award cum Timothy Fok Scholastic Award for Sports and Recreation Management will be held on 14 August 2021 (Saturday) at 2 p.m. at Crystal Ballroom, 2/F, The Cityview, Waterloo Road, Kowloon.
- 2) Annual General Meeting 2021 of Hong Kong Recreation Management Association will be held on 14 August 2021 (Saturday) at 4 p.m. at Crystal Ballroom, 2/F, The Cityview, Waterloo Road, Kowloon.
- 3) Details of 2021 Residential Clubhouse Management Award including the application form will be available for reference in middle of August 2021. The deadline of the application and written submission will be by end of November 2021 tentatively.
- 4) Annual Dinner 2021 has been cancelled. Annual Dinner 2022 will be held in April 2022 tentatively, pending the development of the pandemic.

重新安排活動

鑑於疫情，香港康樂管理協會重新安排以下活動：

- 1) 2019 住宅會所管理大獎暨霍震霆體育及康樂管理獎學金頒授典禮將於2021年8月14日(星期六)下午2時在九龍窩打老道城景國際酒店2樓水晶殿舉行。
- 2) 香港康樂管理協會週年大會將於2021年8月14日(星期六)下午4時在九龍窩打老道城景國際酒店2樓水晶殿舉行。
- 3) 2021 住宅會所管理大獎詳情，包括相關的報名表，將於2021年8月中旬備妥以供參閱。預計申請表格及參賽文件提交截止日期為2021年11月底。
- 4) 2021 周年晚宴取消。視乎疫情發展，計劃於2022年4月舉行2022年周年晚宴。